



上海迪士尼乐园
迪士尼童话婚礼摄影服务

Disney Fairy Tale Weddings Photography Package (Day Time)



特选摄影景点包括：上海迪士尼乐园及上海迪士尼乐园酒店
Designated photo locations: Shanghai Disneyland Park and Shanghai Disneyland Hotel

新娘化妆
Bridal make-up

两款发型设计连头饰
Two hair styling session with 2 sets of accessories

新娘婚纱及晚礼服各一套
One wedding dress and one evening dress for bride

新郎礼服两套
Two wedding suit for groom

拍摄600张相片，精修40张以供相册制作
40 images to be selected from the 600 images taken for preparation of the photo albums

童话婚礼相簿两本（每本可放20张相片）
Fairy Tale Weddings 2 photo albums

一张30寸婚纱照配相框
One 30" photo with frame



注：迪士尼童话婚礼摄影服务只供已预订迪士尼童话婚礼晚宴套餐之新人
Remarks: Disney Fairy Tale Weddings Photography Package is exclusively for couples who host their Fairy Tale Weddings dinner banquet at Shanghai Disneyland Hotel.

上海迪士尼度假区保留更改以上资料之权利而无需事先作另行通知。本文件仅供讨论之用，并不构成协议或达成协议的要约。因此，在双方就上述事项签署书面协议之前，本文对双方均不具有约束力，任何一方均可随时因任何原因撤出讨论并无须对另一方承担任何责任。

Shanghai Disney Resort reserves the right to amend the above information without prior notice. This document is intended for discussion purposes only and does not constitute an agreement or an offer to enter into an agreement. Accordingly, neither party will be bound unless and until a written agreement in relation to the above event is signed by both, and until then either party may withdraw from discussions at any time for any reason without any liability whatsoever to the other.